


Memberi akses yang lebih besar untuk memudahcara kewangan mampan dan peralihan

Ketika Malaysia beralih kepada ekonomi rendah karbon, peranan pasaran modal boleh terus dimanfaatkan untuk menggerakkan pelaburan persendirian dalam membolehkan akses yang lebih besar kepada keperluan pembiayaan mampan dan peralihan. Untuk tujuan ini, SC telah mengeluarkan *SRI-Linked Sukuk Framework* (Rangka Kerja Sukuk Berkaitan Pelaburan Mampan dan Bertanggungjawab (berkaitan SRI) untuk memudahcarakan syarikat termasuk yang berada dalam sektor yang sukar menghindari buangan untuk menerokai pasaran modal. Rangka Kerja Sukuk Berkaitan SRI, yang dikeluarkan pada

30 Jun 2022, bertujuan untuk memudahcarakan pengumpulan dana oleh syarikat, menangani kebimbangan kemampuan mereka seperti perubahan iklim atau agenda sosial, dengan ciri yang berkaitan dengan komitmen prestasi kemampuan penerbit. Ini juga akan mengukuhkan lagi kedudukan ICM Malaysia dalam memacu agenda kemampuan.

Baca lebih lanjut mengenai siaran media 'SC Umum Rangka Kerja Sukuk Baharu Bagi Memudahcara Peralihan Syarikat Kepada Sifar Bersih'.

 <https://www.sc.com.my/bm/sumber/siaran-akhbar-dan-pengumuman/sc-umum-rangka-kerja-sukuk-baharu-bagi-memudahcara-peralihan-syarikat-kepada-sifar-bersih>

Rangka Kerja Sukuk Berkaitan SRI

Latar Belakang

Dengan peralihan pesat ke arah membina masa depan yang berdaya tahan iklim, industri pengeluaran tinggi mempunyai risiko yang lebih tinggi untuk dihentikan secara berperingkat jika mereka tidak dapat menguruskan peralihan yang teratur dan tepat pada masanya kepada aktiviti rendah karbon. Walau bagaimanapun, jumlah pembiayaan yang besar diperlukan untuk syarikat-syarikat ini beralih, yang mana tidak dapat dipenuhi oleh pembiayaan instrumen hijau. Di peringkat global, bon berkaitan kemampuan (*sustainability-linked bonds* atau SLB) dan sukuk berkaitan kemampuan (*sustainability-linked sukuk* atau SLS) telah terbukti sebagai instrumen kewangan yang berguna untuk penerbit, terutamanya daripada sektor pengeluaran tinggi untuk mendapatkan pembiayaan dalam memenuhi keperluan peralihan mereka.

Pada 2021, sejumlah 271 tawaran berjumlah AS\$130.2 bilion telah dikeluarkan memandangkan minat yang semakin meningkat dalam SLB dan SLS di seluruh dunia.*

Apakah sukuk berkaitan SRI?

Sukuk berkaitan SRI ialah sukuk di mana ciri kewangan dan/atau struktur berbeza bergantung pada sama ada penerbit mencapai objektif kemampuan pada garis masa yang telah ditetapkan.

Ciri utama rangka kerja



Ciri-ciri

Kewangan dan/atau ciri-ciri struktur mengenai sukuk berkaitan SRI berbeza-beza bergantung kepada sama ada penerbit mencapai KPI



Penanda Aras Kunci Prestasi (KPI)

Komitmen mampan mahu diperbaiki penerbit



Penanda Aras Prestasi Sasaran Mampan (SPT)

Sasaran yang telah ditetapkan terhadap KPI yang dinilai



Semakan luaran

Laporan disediakan oleh satu pertiga pihak bebas untuk menyediakan pendapat mengenai rangka kerja penerbit dan pengesahan KPI



Pelaporan

Kewajipan penerbit untuk melaporkan sekurang-kurangnya setiap tahun, mengenai prestasi KPI

*Sumber: Climate Bonds Initiative.